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INTERPELACJA 

W sprawie mieszkaniowej [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 

Ochrony Informacji Niejawnych] 

Szanowny Panie Prezydencie  
Podczas dyŜuru internetowego otrzymałem prośbę w następującej sprawie : 

Nazywam sie [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] i pracuje 
jako tlumacz kryminalny w Wielkiej Brytanii. 
Szanujac Panski czas, jedynie nakresle dosc skomplikowany problem, jak zreszta ciagnie sie od roku 1994. Od tegoz roku moja 
rodzina, trojosobowa - mama [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych], tato: [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] i ja, 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] borykala sie 
z problemami natury finansowej. W1994 moja rodzina otrzymala dodatek mieszkaniowy z racji trudnej sytuacji finansowej. 
Mieszkalismy wowczas na os. Na Skarpie [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych]  w Nowej Hucie. Przez okolo cztery lata otrzymywalismy biezacy zasilek z urzedu, starajac sie rowniez wplacac 
finansowe zaleglosci za mieszkanie. Otrzymywalimy w tym czasie rowniez pomoc socjalna. Po studiach, choc biegle wladalam trzema 
jezykarni udalo mi sie jedynie znalezc prace jako telefonistka w jednym z krakowskich bankow. Praca byla jedynie poletatowa i po 
skonczeniu umowy przeszlam na bezrobocie bez prawa do zasilku az do desperackiego wyjazdu do Wielkiej Brytanii w roku 2005. 
Sytuacja o pomoc w sprawie ktorej pisze, dotyczy przymusowej eksmisji mojej rodziny w lokalu na osiedlu Na Skarpie oraz 
obecnie, niejasnej i bardzo niepokojacej sytuacji w pomieszczeniu socjalnym w jakim obecnie przebywa moj ojciec. 
Dodatek mieszkaniowy, jaki otrzymywalismy na lokal w Nowej Hucie, zostal nam zatrzymany z powodu niepotwierdzenia przez 
owczesnego prawnika spolki ADREM zarzadzajacej tymze lokalem, [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] tytulu prawnego do lokalu. Wszyscy wowczas posiadalismy tytul prawny do zajmowanego 
lokalu a brak potwierdzenia do tej pory jest niejasny. Bezprawne odebranie zasilku mieszkaniowego spowodawalo coraz wieksze 
zadluzenie lokalu i tym samym rozprawy sadowe ciagnace sie przez dwa lata, w wyniku ktorych odebrano nam tytul prawny, nakazano 
eksmisje, oraz przyznano prawo do lokalu socjalnego dla nas trojga. 
Mama jest osoba niepelnosprawna, jest na stalej drugiej grupie inwalidzkiej, ma potwierdzona niewydolnosc krazenia krwi oraz 
wade serca. 
Wszyscy bylismy zszokowani, ze pomieszczenie socjalne, jakie zostalo przyznane nam trojgu posiadalo jeden pokoj i kuchnie w 
starym budownictwie na trzecim (wysokim) pietrze, bez ubikacji a jedynie klozetem znajdujacym sie na zewnatrz, na otwartej 
przestrzeni, na zewnatrz balkonu.Pomieszczenie posiada jedynie jeden piec na wegiel oraz elektryke. Odmowiono aktualnej proby 
szczelnosci gazu, wiec nie mozna bylo zalozyc licznika gazowego. Poniewaz standard tego pomieszczenia, skandaliczny skadinad, 
pozostawia wiele do zyczenia, zdecydowalam sie juz wowczas napisac wlasnie list do jednego z przedstawicieli PO.  
Na wniosek radnego PO, moi rodzice zostali odwiedzeni przez pracownika socjalnego, [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] (pracownik socjalny dzielnicy Podgorze) bylo to w lipcu w 
2007 roku. Pracownik ten stwierdzil, iz pomieszczenie socjalne na ulicy Wegierskiej [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 
Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], gdzie wowczas przebywali moi rodzice, absolutnie NIE SPELNIA 
warunkow mieszkania socjalnego i w zaden sposob nie przystaje do potrzeb osoby przewlekle chorej. Pragne jedynie nadmienic, iz 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] wyrazila ogromne 
zdumienie, jak moja mama zostala potraktowana. Po tej wizycie zostal sporzadzony protokol, ktory zostal przeslany do Urzedu 
Miasta. Sytuacja zostala do dzis niewyjasniona oraz pozostala bez odpowiedzi. Co wiecej... 
W mieszkaniu pojawil sie grzyb a zdrowie mojej mamy uleglo dramatycznemu pogorszeniu. Bedac w sytuacji bez wyjscia, 
zdecydowalam sie zabrac mame do siebie. Od lipca tego roku mama przebywa i mieszka razem ze mna. Choc mama oponowala i 
bylo jej niezwykle ciezko rozstac sie z mezem oraz urwac wszelkie kontakty i wyemigrowac, zostala do tego zmuszona. Warunki 
mieszkania byly i sa do tej pory, bo sytuacja jest niewyjasniona, po prostu skandaliczne. 
Pomieszczenie socjalne, zostalo przydzielone przez Urzad Miasta Krakowa, wylaczniena rok. Sytuacja na dzień dzisiejszy jest po 
prostu dramatyczna. Nikt z nas nie posiada zameldowania, czyli de facto jestesmy osobami bezdomnymi, mimo iz otrzymalismy 
sadowne prawo do lokalu do końca zycia. Rodzice zlozyli wniosek o przyznanie innego lokalu ze wzgledu na stan zdrowotny i 
przedluzenie umowy najmu na lokal socjalny - nie tylko nie uczyniono taki krokow ale spotykamy sie bez przerwy z 
niewyjasnionymi barierami, ktore uniemozliwiaja rodzicom normalne funkcjonowanie. Zarzad Budynkow Komunalnych w 
czerwcu tego roku nakazal oddac klucze do pomieszczenia, mnie kazano przysiac zasiadczenie o zarobkach, choc od roku 2003 
nie posiadam w Polsce zadnych dochodow, odmowiono mi wydania dowodu osobistego w pazdzierniku  zeszlego roku w Urzedzie 
Miasta w Nowej Hucie. 
Wyznaczono nowa rozprawe o eksmisje z tego lokalu, choc mieszkanie oplacane jest na biezaco lacznie z wszelkimi rachunkami. 
l grudnia rozpocznie sie rozprawa o eksmisje z pomieszczenia na ulicy Wegierskiej. Podejrzewam, ze jesli do niej dojdzie i ojciec 
oraz mama zostana z bezprawny sposob pozbawiony lokalu nie pozostanie mi nic innego, tylko list do Europejskiego Rzecznika 
Praw Czlowieka. Komitet Obrony Praw Czlowieka w Krakowie jednoznacznie stwierdzil, iz zlamano prawo dla osoby przewlekle 
chorej, ktora potraktowano w taki sposob, podejrzewam wiec, ze w takim natloku dokumentow ERPC nie pozostawilby to bez 
odzewu. Zaciekle walcze o sprawiedliwosc - systematycznie zbieram dokumenty z Wielkiej Brytanii, ktore z pewnoscia przydadza 
sie w przyszlosci. List walijskiego Radnego ktory byl w lokalu na ulicy Wegierskiej i widzial warunki mieszkaniowe jest juz w 
przygotowaniu. Osoba ta byla zszokowana warunkami mieszkaniowymi jakie byly narzucone moim rodzicom. Raporty medyczne 
oraz wszelkich innych instytucji, mogacych pomoc w tej sprawie rowniez sa w przygotowaniu. 

Uprzejmie proszę o informacje - jak moŜemy pomoc tym ludziom ? 

Kraków 3 grudnia 2008 

 


